
 

 

Protokollsanteckning 

Valberedningen 2022-12-05 

Ärende 4: Val av kommunalråd 
 

Majoriteten föreslog att val skulle ske till fyra kommunalråd, en ökning från det enda som finns idag. 

Turordningen borde vara att det först skapas en organisation där behovet av tjänster beskrivs och att 

dessa tjänster först därefter tillsätts. 

Eftersom någon ny organisation ännu så länge inte har presenterats innebär det att personer 

nomineras till uppdrag som inte finns. Jag tycker att det blir fel. 

Mot den bakgrunden valde jag att avstå från att deltaga i detta beslut. 

 
 
 
Mats Sjölin  
Vänsterpartiet Trelleborg  


